
 

 

Vid höstens första eftermiddagsträff hade föreningen besök av 

Rasmus Rennemark från Skånetrafiken. Han informerade om det nya 

biljettsystemet och vad som ersätter jojokortet.  

Att man byter biljettsystem beror på att avtalet med 

jojoleverantören löper ut i år. Det nya systemet är enligt Rasmus 

enklare än det tidigare. Istället för över 200 fasta zoner inom Skåne 

finns nu bara tre i olika storlek, liten, mellan och stor. Den 

sistnämnda omfattar hela Skåne. Inom varje zon kan man på sin 

biljett resa hur man vill så länge biljetten gäller. 

Vi fick en demonstration av hur man köper biljett i den nya Skånetrafik-appen. Givetvis 

kan man i fortsättningen även köpa biljett i automat men de gamla kommer att bytas ut. 

Oavsett hur man väljer att köpa biljett är priset 

detsamma. Ett nytt kort kommer också att finnas för dem 

som vill resa utan mobil och app. På jojo-kortet kan man 

resa året ut. Seniorkortet kommer att finnas kvar men 

bytas ut mot nytt. 

Olika rabatter gäller också. En ny är Tillsammansrabatt. 

När man reser två eller flera på gemensam biljett är 

rabatten 25% på totalpriset. Biljetten ersätter duo och fördelen är att man kan resa hur 

många man vill på biljetten. 

Med sin tydliga information rätade Rasmus ut ett antal frågetecken, och många av oss 

kommer säkert att resa med appen i fortsättningen.  

Eftermiddagen fortsatte med information från styrelse och arbetsgrupper och avslutades 

som vanligt med fika och lotteri i en till sista stolen fullsatt lokal. 

  

Tyvärr blev vi tvungna att stänga lokalen när den var helt fullsatt och beklagar att ett antal 

av våra medlemmar gick miste om informationen. 

Det tål påpekas, att våra träffar i första hand är avsedda för föreningens medlemmar. I den 

mån det finns plats, är även gäster välkomna. 


